
Zápis Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit 

 

Číslo jednání:   8/2023  

Datum konání:   1. 11. 2023 

Předsedající:  Mgr. Jiří Ammer  

Přítomni:  Jaromír Hukal, Roman Říha, Bc. Jiří Šebek,  

              Mgr. Klára Hlaváčková, Svatopluk Malina, Dominik Urich,  

Nepřítomni:  Mgr. Jan Kittler, Matěj Čipera 

Hosté:   Bc. Jaroslav Kočí, Ing. Jindřich Jukl, Ivan Liška 

Tajemník/Zapisovatel:   Bc. Veronika Jáně 

 

Jednání Komise sportu, mládeže a volnočasových aktivit se uskutečnilo dne 1. 11. 2023. Jednání 

zahájil předseda pan Mgr. Jiří Ammer v 16.45. 

 

Program: 

Předseda na zasedání komise přivítal zástupce TJ Sokol Horní Počernice, Ivana Lišku a Jindřicha Jukla. 

Pan Jukl stručně popsal historii Sokola v Horních Počernicích, představil sportovní odvětví, kterých je 

nyní deset. 

o Atletická přípravka v TJ Sokol Horní Počernice 

o Basketbal Sokol Horní Počernice, pobočný spolek 

o Horolezectví 

o Nohejbal 

o Sportovní gymnastika 

o Stolní tenis 

o Tenisový klub (top spin) Sokol Horní Počernice, pobočný spolek  

o TRIATLON TÝM TRI-SKI HORNÍ POČERNICE 

o Volejbal Sokol Horní Počernice  

o Všestrannost 

Pan Liška zmínil potřebu nového povrchu na venkovním hřišti. Hřiště slouží celoročně pro děti 

přihlášené v Sokole tak také pro veřejnost. Je zde výhoda osvětlení prostoru. Komise plně podporuje 

financování tohoto povrchu z důvodu vytíženosti. Pan Šebek navrhl financování úvěrem. 

Dále pan Kočí navrhl rozšíření parkoviště v ulici Kramolná, tzn. zrušit pravý chodník, tak aby zde mohly 

parkovat auta – parkování je u Sokola problém. 

Na dotaz komise, jak by v budoucnu využil Sokol novou tělocvičnu – především míčové hry a atletika. 

V. Jáně upozornila na nedostatečný počet trenérů (projekt Trenéři ve škole, kde je městská část 

zapojena). V případě, že někdo nemůže odučit hodinu, není jednoduché sehnat záskok. Cílem není 

hodiny rušit, což ale v případě nedostatku trenérů, je problém. Požadavek na Sokol, zda by měl někdo 

o trénování ve škole zájem. Pan Liška zjistí zájem. 

V. Jáně připomněla sobotní Drakiádu. Někteří členové komise potvrdili účast. 



Pan předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18.15 hod. jednání komise ukončil. Další 

termín komise bude včas členům zaslán. 

 

 

 

Mgr. Jiří Ammer 

                    


